
 
 
 
 
Onderwerp:  Vragen ex art. 37 RvO gemeenteraad Steenwijkerland inzake de afhandeling van de 
Motie nr. 127 – M2 – raad 8-11-2022 inzake ‘Geen toekomst voor de wolf in Steenwijkerland’ 
 
Steenwijk, 3 november 2023 
 
Geachte college, 
 
Op 8 november 2022 is door de raad de motie inzake ‘Geen toekomst voor de wolf in 
Steenwijkerland aangenomen (zie bijlage). 
Inzake de wijze van afdoening bericht u de raad als volgt: “De gemeente heeft overleg gehad met 
onze omliggende gemeenten, samen hebben we het signaal en zorgen over de wolven afgegeven 
richting de provincies. (Fryslân, Drenthe en Overijssel). Deze provincies een bestuurlijke brief 
geschreven naar Ministerie van LNV. Zij hebben ook een reactie gegeven op deze brief. Beide brieven 
zijn bijgesloten in de bijlage”. 
Deze reactie noopt ons tot de volgende vragen: 

- Wie heeft dit overleg gevoerd, en kunnen we kennis nemen van de gespreksverslagen? 
- Waarom ontbreken bij de omliggende gemeenten de gemeente Noordoostpolder en 

daarmee ook de provincie Flevoland? 
- Wat is er gebeurd met de in de motie opgenomen passage inzake uitbreiding van 

subsidiemogelijkheden? 
 
Uw nadere berichten zien wij graag tegemoet. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens de CPB-fractie Steenwijkerland, 
Gidion Hoorn 
 
 
Namens de CDA-fractie Steenwijkerland, 
Clazinus Netjes 
 
 

 


